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Agenda 
 
1. Opening door voorzitter Rien van Drongelen 
2. Ontwikkelingen Poort van Hoorn, door gemeente Hoorn 
3. Aanvang Jaarvergadering OSH, Ingekomen stukken & mededelingen 
4. Voordracht nieuwe bestuursleden, t.w. penningmeester de heer Henk Kenter en Jeroen Koolhof, als bestuurslid 
5. Terugkoppeling wintersfeerverlichting 
6. Financiële verslaglegging 2016, waaronder benoeming kascommissie 
7. Voortgang Hoorn Marketing 
8. Evaluatie reclamebelasting, evenementen en koopzondagen 
9. “De vergadering aan het woord”, rondvraag 

 

 
1.  Opening door voorzitter Rien van Drongelen 
De voorzitter verontschuldig zich voor zijn slechte gehoor. 
Hoewel de opkomst wat teleurstellend is, is hij heel blij met de ondernemers die hun tijd hebben 
vrijgemaakt om vanavond aanwezig te kunnen zijn. Deze bijeenkomst is door de OSH uitgeschreven 
in verband met de ontwikkelingen in de binnenstad en spitst zich toe op drie belangrijke 
onderwerpen te weten; de Poort van Hoorn, de nieuwe bestuursleden en de ontwikkeling van de 
begroting 2018. 
 
2.  Ontwikkelingen Poort van Hoorn, door gemeente Hoorn 
Peter Entius (ambtelijk verantwoordelijke) en Maarten Homan, beide ambtenaar van de gemeente 
Hoorn, verzorgen een presentatie over de Poort van Hoorn.  
  
Aan bod komen:  
-Terugblik op proces 
-Visie Stationsgebied noord en omgeving 
-Parkeergarage 
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-Gelegenheid voor vragen 
  
Gaandeweg het proces is er aanvullende beeldvorming gekomen waar onder meer de Corridor 
Amsterdam, de knooppuntontwikkeling, de doorstroming van de Provinciale weg, de 
binnenstadsvisie en de kostenraming van de fietstunnel een rol spelen. 
Dit heeft geleid tot nieuwe belangenafweging aangaande de turborotonde, het stationsgebied en het 
Pelmolenpad, de parkeergarage en de fietstunnel. 
  
Hieruit ontstond weer een hernieuwde besluitvorming met gewijzigde uitgangspunten waarbij een 
belangrijk punt de capaciteit van de nieuwe parkeergarage is, die is uitgerekend op basis van 
beschikbare parkeerruimte en parkeerdruk op het drukste moment van de week, de zaterdagmiddag. 
De verwachting is dat de parkeergarage en alle randzaken in 2021 zullen worden opgeleverd.  
  
Daarnaast heeft de gemeente de visie van een supervisor op de Poort van Hoorn en de omgeving 
gevraagd. Die concludeerde dat er een schril contrast tussen binnenstad en de omliggende terreinen 
is, er is weinig balans. 
  
Er ontstaat veel discussie, met name over de verdwijnende parkeerplaatsen en de capaciteit van de 
nieuwe parkeergarage. Maar ook over de toegankelijkheid van de binnenstad. Rien stelt voor om hier 
later op terug te komen bij de eigen ambtelijke en bestuurlijke vergaderingen. 
 

 
3. Ingekomen stukken en mededelingen 

Ingekomen stukken: 
Er zijn afgelopen zaterdag drie brieven binnengekomen van de belangenvereniging Kleine Noord. 
Deze worden in de eerstkomende OSH bestuursvergadering behandeld waarna een reactie volgt. 
Overigens kunnen de brieven ook bij de rondvraag worden behandeld.  

 
Mededelingen: 

De voorzitter stelt voor om punt 6, de financiële verslaglegging 2016 en de benoeming van de 
kascommissie, te laten vervallen in verband met de overdracht van de financiële huishouding aan de 
beoogde penningmeester.  

 
4. Voordracht nieuwe bestuursleden, t.w. penningmeester de heer Henk Kenter en   
Jeroen Koolhof, als bestuurslid 

 

Serge Hagenaar heeft zich vorig jaar na het overlijden van Martin Jager ingezet als tijdelijk 
penningmeester. Inmiddels mag het bestuur zich verheugen met een kandidaat penningmeester in 
de persoon van Henk Kenter. Henk is bij veel mensen al bekend en is actief bij Accountantsbureau 
Kenter.  Hij wil als geboren en getogen Horinees graag een actieve rol vervullen daar hij veel voeling 
en kennis van Hoorn en haar aanbod heeft. Hij wil proberen om de bestaande verbindingen naar een 
hoger niveau tillen. Het OSH bestuur ziet de invulling van zijn functie met het volste vertrouwen 
tegemoet. De aanwezigen gaan (ovationeel) akkoord met zijn benoeming.  
 
Jeroen Koolhof, al 13 jaar ondernemer aan het Kleine Noord, heeft zich tijdens een bijeenkomst in 
Turf al eens afgevraagd waarom er zo weinig ondernemers in het OSH-bestuur zitten. Daarom heeft 
hij zich in 2016 aangemeld en inmiddels heeft hij al een aantal bestuursvergaderingen bijgewoond. 
Ook zijn voordracht wordt ovationeel aangenomen.  
 
5. Terugkoppeling Wintersfeerverlichting 
Tijdens speciale bijeenkomst in Huis Verloren in september 2016 is aan leden een plan voor de 
nieuwe winstersfeerverlichting gepresenteerd. Voorafgaand hieraan zijn verschillende alternatieven 
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bekeken door Edwin Sinnige en Jan Haring. Inmiddels is het plan is startklaar, het voorstel past en 
past binnen de beschikbare middelen. De opdracht is inmiddels verstrekt omdat de verlichting in 
november moet hangen. Er zijn inmiddels wel wat aanpassingen aangebracht in het bestaande plan.  
 
Zo behoudt de verlichting haar VOC-uitstraling maar vormen afbeeldingen van gevelstenen het hart 
van de elementen, dit is geïnspireerd op Hoorn Marketingwerkpresentatie van Nesq. Edwin 
presenteert de elementen voor de smalle en de brede straten en de uitbreiding naar het 
havengebied (met verlichte meerpalen en bruggen). De meerpalen komen vanaf de Mallegomsteeg 
tot over brug van het Oostereiland. De Roode Steen krijgt sterren in plaats van de lantaarns op palen 
met daartussen prikkabel met verlichting.  
 
Gerard Rutgering vraagt of er met activiteiten en evenementen aangehaakt gaat worden op de 
feestverlichting. Bijvoorbeeld met een opening. Edwin antwoordt dat het bestuur dit niet kan 
toezeggen omdat dit budgettair niet is meegenomen. Wendy Zeeman ziet wel wat in een 
openingsavond op donderdagavond.  
 
Guus Bouchier vraagt of het klopt dat de kosten zo’n € 95.000 per jaar inclusief stroomvoorzieningen 
voor komende vijf jaar zijn terwijl de verlichting niet in eigendom is. Edwin merkt op dat er al 15 jaar 
op basis van huur en dienstverlening wordt gewerkt en dat de feestverlichting wordt betaald uit de 
opbrengsten reclamebelasting.  
 
Marie France vindt dat er veel aandacht in de winter is voor de aankleding van de binnenstad. Een 
van de brieven van het Kleine Noord ging over aankleding in de zomer met hanging baskets door hele 
binnenstad. Het Kleine Noord geeft nu € 4.000 uit voor ruim 5 maanden. OSH zou moet € 20.000 
(voor hele binnenstad) moeten reserveren om dit te realiseren en als er geen ruimte is binnen de 
begroting is dit wellicht moeten lenen. Het draagvlak bij andere ondernemers is er. Volgens Rien 
wordt het dit jaar lastig omdat de begroting momenteel wordt uitgevoerd en voor dit jaar alles al 
gebudgetteerd is. Wel moet de OSH nadenken over hoe met dit soort voorstellen om wordt gegaan.  
Ook Steef Stumpel merkt op dat er extreem veel geld besteed wordt aan het winterseizoen maar niet 
aan aankleding in zomerseizoen. Edwin zegt dat dit onderwerp wordt doorgeschoven naar de 
jaarvergadering. Als ondernemers meer dingen willen moet je polsen of de reclamebelasting moet 
worden verhoogd en dit als voorstel inbrengen bij de jaarvergadering. Wel kan de besluitvorming 
worden voorbereid middels een enquête. Rien kapt discussie af met als argument dat de besluiten 
voor dit jaar al zijn genomen. In november heeft hij geen opmerkingen gehoord dat er moest worden 
gestopt met de feestverlichting maar juist wel dat er moest worden doorgegaan. 
 
6. Financiële verslaglegging 2016, waaronder benoeming kascommissie 

Dit punt komt te vervallen en wordt doorgeschoven naar de jaarvergadering in oktober. 
 
7. Voortgang Hoorn Marketing 

Het stichtingsbestuur is inmiddels gevormd en bestaat uit Petra Hagemeijer (Zinnovation, gelinkt aan 
de HOC en voorzitter), Ralph Bakker (de Molensteen en secretaris), Marion Nijhuis (bakkerij Van den 
Berg en penningmeester), Rene van Os (Mediamarkt), Sandy Plat (Hoofdtoren) en Albert Verhoef. 
Laatst genoemde is deskundige in citymarketing en wil mee solliciteren naar de functie van 
citymarketeer. Afhankelijk van die uitkomst wordt hij al of niet bestuurslid. Het bestuur wordt 
geadviseerd en gesteund door de Raad van Advies en deze bestaat uit mensen van Van der Valkhotel, 
Intermaris, Westfries Museum, Hof van Hoorn en het onderwijs.  
 
8. Evaluatie reclamebelasting, evenementen en koopzondagen 

 
Rien wil dit jaar gebruiken om te evalueren wat de afgelopen jaren zinvol is geweest en wil dat gaan 
peilen middels een enquête bij alle ondernemers in de binnenstad. Deze enquête is in voorbereiding 
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en wordt binnenkort verspreid. Op basis van uitkomsten zal de begroting 2018 worden 
samengesteld. De OSH/BSM-begroting vormt de grondslag van de heffing Reclamebelasting. 
Sommige zaken liggen al vast maar misschien is er een aanpassing nodig met een inbreng als 
bijvoorbeeld de hanging baskets. Peter Schutz brengt weer de hoogte van de feestverlichting aan 
bod, volgens hem is de achterban hier niet over gehoord. Rien zegt dat dit al een gelopen race is en 
dat de afspraken hiervoor voor de komende vijf jaar vastliggen. De Wintersfeerverlichting is in 2016 
tweemaal aan de orde gekomen en wel tijdens de jaarvergadering en een speciale bijeenkomst in 
Huis Verloren. Er zijn verschillende offertes aangevraagd en Avontuur bleek het meest concurrerend 
en daarom is de verplichting aangegaan.  
 
Chris Holman vindt dat de opmerking over de hanging baskets verdere toelichting verdient. Dit is zo’n 
vijf jaar geleden in een vergadering ingebracht. Vervolgens is er een offerte aangevraagd en deze 
paste toentertijd niet in de jaarbegroting. Daarna is het niet meer ter sprake gekomen. Dat er wel 
degelijk behoefte aan is bleek uit diverse overleggen met De Nieuwe Winkelstraat. Zelf ziet hij ook 
liever hanging baskets in plaats van een rode loper.  
De aanvraag voor een bijdrage voor hanging baskets van zowel het Kleine Noord als de Hoornse 
Straatjes is ook afgewezen, dat was niet in het algemene belang van de stad. Rien wil dit punt nu 
laten rusten. Het hanging baskets verzoek wordt door het bestuur serieus opgepakt maar dat geldt 
dan voor 2018.  
 
Zoals het ernaar uitziet komt OSH/BSM met de LOF-inkomsten dit jaar nog uit. Vanaf volgend jaar 
moet rekening worden gehouden met 10/15% minder inkomsten vanwege het verdwijnen van 
reclame-uitingen. OSH is met de gemeente in gesprek om de belastingvorm te wijzigen naar een 
opslag WOZ. Zo is er meer zekerheid over de inkomsten, met de huidige constructie is het twee jaar 
na het boekjaar pas duidelijk wat de reclamebelasting heeft opgebracht. Hopelijk lukt het nog deze 
politieke periode (loopt tot maar 2018) om dit af te ronden. Peter Schutz wil dat er meer druk op de 
gemeente wordt uitgeoefend zodat zij bij gaat dragen. Zij participeert nu alleen met € 100.000 euro 
in Hoorn Marketing en dat is weinig.  
 
Volgens Steef Stumpel is dit een heel andere discussie maar is een verandering in heffingsmethodiek 
is wel wenselijk. Frank Warnik vraagt of dat dan gaat gelden voor heel Hoorn? Want dat betekent dat 
een klein pand in de binnenstad voor hetzelfde bedrag wordt aangeslagen als een groot pand op 
Hoorn 80. Volgens Edwin Sinnige ligt de toeslag niet vast maar is het een kwestie van overleg, wat er 
per gebied worden opgebracht. 
 
9.  De vergadering aan het woord 

Ron Wisker: hoe staat OSH tegenover de voorjaarsmarkt? Dit jaar was er slechte communicatie 
vanuit de gemeente. Wordt het niet eens tijd dat de gemeente hier afscheid van neemt en dit 
overlaat aan een gespecialiseerd bedrijf die wondernemers betrekt bij de markt? Bram Stam vindt 
dat ondernemers een zwaardere stem moeten hebben bij dit soort (gemeentelijke) 
aangelegenheden. Volgens Guus Bouchier ligt niet zo eenvoudig omdat marktkooplieden ook partij 
zijn. Chris Holman antwoordt dat er veel commotie is geweest over laatste markt (plaatsing, 
organisatie en communicatie). Het is vervelend dat BSM daarop wordt aangesproken. Dit is een 
aandachtspunt voor de OSH en het moet worden meegenomen in het volgende gemeentelijke 
overleg.  
Noot: er is daags na de vergadering een mail met recente ontwikkeling nagestuurd aan Ron Wisker. 
OSH is regelmatig in overleg met gemeente, ondernemers, Marktdienst en kooplieden om toekomst 
weekmarkt te bespreken.  
 
Bram Stam: vanaf 15 juni is er weer 10x kaasmarkt op de Roode Steen. 
Peter Schutz: de belangenvereniging Kleine Noord heeft een brief over achterstallig onderhoud in de 
binnenstad gestuurd aan de OSH. Vooral de lantaarnpalen en het straatwerk zijn in slechte staat. Hij 
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verzoekt OSH hier achteraan te gaan. Anouk meldt dat dit is al punt van overleg is bij de De Nieuwe 
Winkelstraat. Alle ambassadeurs van de deelnemende straten is gevraagd de gemeente uit te 
nodigen om samen te kijken wat er mis is in de eigen straat. De OSH en De Nieuwe Winkelstraat 
werken hierbij samen, Rien zit namens de OSH in De Nieuwe Winkelstraat. Er zijn inmiddels al 
armaturen en lantaarns vervangen, ook op het Kleine Noord.  
Bovendien is het Kleine Noord goed vertegenwoordig in De Nieuwe Winkelstraat.  
Frank Warnik merkt op dat De Nieuwe Winkelstraat pas vorig jaar opgericht en er nu weer 
communicatie plaatsvindt in de vorm van de oude stratenclubs, met een ambassadeur per straat en 
met commissies die zich met afzonderlijke zaken bezighouden. 
 
Guus Bouchier: vindt het belangrijk dat er naar aanleiding van de Poort van Hoornpresentatie een 
prioriteitenlijst komt. Het ging in presentatie hoofdzakelijk over parkeren maar niet over 
bereikbaarheid. Ook klopt de rekensom over verdwijnende en terugkomende parkeerplaatsen niet. 
Rien vraagt wat hij verstaat onder bereikbaarheid. Guus denkt hierbij aan niet te hoeven wachten bij 
de spoorwegovergang. Bovendien gaat de fietstunnel onder het Keern ook niet door.  
 
Marie-France: vindt dat Hoorn geen goede aanblik biedt, er is sprake van verval en leegstand. Wat 
kan OSH daaraan doen? Rien is in overleg met de wethouder, er kan al een aantal zaken opgepakt 
worden op basis van de Leegstandverordening. Er is een toezegging van Ben Tap dat er bij de 
gemeente een taskforce wordt samengesteld om na te denken hoe vanuit de gemeente dit negatieve 
beeld beleidsmatig aangepakt kan worden en de OSH zit aan tafel bij deze gesprekken.  
 
Jeroen Koolhof: Hoorn moet veel meer naar buiten toe, als stad moet je veel meer laten zien dat je 
een leuke stad bent. Er is een nieuw bestuur, er zijn volop activiteiten met winkelstraten en de 
irritaties en problemen stapelen zich op, helaas kan niet alles tegelijk. Rien haakt hierop aan, er 
wordt op veel borden tegelijk geschaakt en het is logisch dat het tijd kost en soms lang lijkt te duren. 

 
 


